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Preben Mac 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet den 8. maj 2018

På mødet deltog:
Torben Andersen (TAN), Jens Basballe (JEB), Birthe Rasmussen (BIR), Henrik Hansen (HHA), 
Michael Tang Pedersen (MTP), Birgit Borre (BBO), Allan Olsson (ASO) og Preben Mac (MAC).

Afbud fra:
Kim Vesselgaard (KIV)

Møder i 2018:
Bestyrelsesmøde Tirsdag 19. juni 2018 17.00
Styregruppemøde Onsdag 27. juni 2018 16.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 4. september 2018 17.00
Styregruppemøde Onsdag 12. september 2018 16.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 2. oktober 2018 17.00
Bestyrelsesmøde Tirsdag 30. oktober 2018 17.00
Best.middag Lørdag 17. november 2018 17.00
Afdelingsmøde Tirsdag 13. november 2018 18.30
Bestyrelsesmøde Tirsdag 13. november 2018 Efter afd. mødet
Bestyrelsesmøde Tirsdag 4. december 2018 17.00
Styregruppemøde Onsdag 12. december 2018 16.30

Dagsorden.
1. Valg af referent.
2. Godkendelse af dagsorden.
3. Diverse småsager.
4. Godkendelse af referat af møde den 10. april 2018.
5. Opfølgning på møde den 10. april 2018.
6. Nyt fra ejendomslederen, herunder status for renovering af legeplads og status for 

infotavler i elevatorer.
7. Optagelse af beboermøder på f.eks. diktafon
8. Helhedsplanen, opfølgning på beboermøde den 11. april 2018, herunder revnede 

gulve og usund ventilation, gennemgang af seneste byggemødereferat og 
styregruppereferat mv.

9. Aftale om møde om afdelingens vedligeholdelsesreglement mv.
10.Meddelelser fra formanden.
11.Henvendelse fra beboerne.
12. Indgående og udgående post.
13. Indkomne forslag.
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14.Eventuelt.

Ad. 1
Mac blev valgt som referent.

Ad. 2
Dagsordenen blev godkendt.

Ad. 3 
Dør fra glasgang til blok A skal sikres, så den låser ordentligt.

Ad. 4 
Referat fra møde den 10. april 2018 blev godkendt.

Ad. 5 
Referatet blev gennemgået.

Taget på glasgangen mellem blok A og B er blevet tætnet.

Traileren er flyttet tilbage til selskabsgården.

DAB har oplyst, at ændring af acontobeløbet for varme skal den enkelte beboer selv tale med DAB 
om. DAB er blevet rykket for at oplyse dette til beboerne.

Vandregnskabet er på vej ud.

Ad. 6 
Ejendomskontoret har haft møde med Mestertræ om legepladsen mellem blok A og B. 
Legepladsen er blevet shinet up, højtryksspulet mv. Der er ikke noget sikkerhedsmæssige 
problemer, men de defekte ting skal udskiftes hurtigst muligt. Mestertræ har først tid til at udbedre 
skaderne til august.

Bestyrelsen ønsker, at Infotavlene i elevatorerne kommer til at fungere hurtigst muligt.

Elforsyningen til garagegården er afbrudt på grund af, at blok C renoveres. Det undersøges, om 
der kan etableres midlertidig forsyning.

Der er blevet indhentet en ny pris på nye p-pladser på østsiden overfor garagerne mellem blok B 
og C ud mod Kirkestien. Der skal udarbejdes et forslag til afdelingsmødet til november.

På næste møde i juni vil bestyrelsen tage et punkt på dagsordenen om prioritering af forbedringer 
og vedligeholdelsesarbejder, som der bl.a. ikke var økonomi til i helhedsplanen.

Ad. 7 
MTP havde stillet forslag om lydoptagelse af beboermøder. Bestyrelsen finder ikke, at der er 
behov for dette.

Ad. 8
Beboermødet den 11. april 2018 var et tiltrængt og godt møde, hvor beboerne fremførte deres 
frustrationer og bekymringer. DAB har sendt en opsamling over hovedlinjerne fra mødet, som der 
vil blive fulgt op på, på næste styregruppemøde den 27. juni 2018.
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På beboermødet var der flere beboere, som oplyste, at de var blevet syge på grund af det nye 
ventilationsanlæg. Derudover kan beboerne med stor sandsynlighed se frem til omkostninger i 
millionklassen på grund af, at gulvene i lejlighederne er begyndt at sprække så fer og not går fra 
hinanden. Begge dele finder afdelingsbestyrelsen helt uacceptabelt. Bestyrelsen ønsker at DAB 
finder en løsning på dette.

DAB har sendt notat om klinker på reposer.

Som afdelingsbestyrelsen læser notatet, har DABs rådgiver vedkendt sig fejlen. Afdelingsbestyrel-
sen kan ikke acceptere, at udgifter til eventuel omlægning/udbedring af klinker og ændring af 
projektet kommer til at belaste byggesagen. Bestyrelsen fastholder, at der skal lægges klinker på 
reposer og trappeløb. Hvordan klinkerne rent teknisk lægges, er bestyrelsen uvedkommende.
Afdelingsbestyrelsen forventer at DAB og LAB er enig i dette.

Udkast til referat fra styregruppemødet den 6. marts 2018 blev gennemgået.

Bestyrelsen vil gerne have præciseret, at p-pladserne ved blok B og blok C reetableres, som de 
altid har været, og at det fremgår at referatet, at afdelingsbestyrelsen udtalte, at bestyrelsen ikke 
mener at DAB støtter os i sagen om skrukke klinker. 

Derudover vil bestyrelsen gerne have oplyst:

 Hvornår bliver regnvandsanlægget igen idriftsat?
 Hvornår bliver vaskeriet CO2-neutralt?
 Status vedrørende nye pumper i varmecentralen.

DAB spørges til hvornår der opsættes duesikring over altanerne på 14. sal.

Status for rensning af altangulve skal tages op på næste styregruppemøde.

Ad. 9
Bestyrelsen holder møde om opdatering af afdelingens vedligeholdelsesreglement 
tirsdag, den 22. maj 2018 kl 17.

Ad. 10
Mac oplyste, at borgmesteren har indbudt grundejerforeninger og vejlaug til et møde om styrkelse 
af borgerdialogen. Mac har opfordret borgmesteren til også at indbyde boligselskaber og 
afdelingsbestyrelser.

Driftschef Willy Hansen fra DAB går på pension den 31. maj 2018. Bestyrelsen deltager i 
receptionen.

Ad. 11 
Afdelingsbestyrelsen har igen modtaget en henvendelse om lån af selskabslokaler til 
stolegymnastik for Ældresagens medlemmer. Bestyrelsen arbejder ud fra det princip, at lokaler kun 
kan udlånes til arrangementer, hvor alle beboere kan deltage.

Tirsdagstræf for seniorer har anmodet om tilskud til sæsonafslutningen. Bestyrelsen besluttede at 
bidrage en sidste gang med 1.000 kr.

Ad. 12
Intet
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Ad. 13
Intet

Ad. 14
Intet

Mødet sluttede kl. 22.21

Mac


